

# 外国留学生身体检查及境外体检报告验证说明

## 一、前置要求

境外来华人员须完成集中隔离和健康监测后，在一切情况正常前提下，方可前往中心进行体检。

## 二、流程

1. 提前向北京国际旅行卫生保健中心预约体检或境外体检报告验证；
2. 按照预约日期持所需材料到北京国际旅行卫生保健中心做体检或验证境外体检报告；
3. 按照取件日期领取体检报告或验证证明。

## 三、注意事项

1. 考虑到 X1 签证的有效期只有 30 天，时间紧迫，建议做体检时申请加急，以便尽快领取体检报告和验证证明；
2. 办理境外体检报告验证的学生，须本人携带验证材料前来办理，不接受代办。
3. 请务必携带：护照、一张 2 寸照片、录取通知书原件和复印件、JW201/202 表原件和复印件、X1 签证页复印件。

## 四、联系方式

海关总署（北京）国际旅行卫生保健中心

预约网址：<https://www.beijingithc.org.cn/yuyue/>

微信预约：扫描二维码，关注微信公众号进行预约。

注：预约时请选择“入境业务”（见右图）。

(1) 海淀分中心地址：北京市海淀区德政路 10 号

办公时间：8:30 am-11:00 am 体检（周一至周五）

咨询电话：86-10-82403675

乘车路线：在北京大学东门乘坐地铁 4 号线，西苑站换乘地铁 16 号线到西北旺站下车，从东北口（B 口）出向东步行 700 米。

(2) 和平里分中心地址：北京市东城区和平里北街 20 号

办公时间：13:00-14:30 体检（周一至周五） 咨询电话：86-10-64274239

乘车路线：在北京大学东门乘坐地铁 4 号线，海淀黄庄站换乘地铁 10 号线，惠新西街南口站换乘 5 号线，在和平里北街下车，西北口（A1 口）出向西步行 500 米。



# Instructions for Medical Examination or Verification of Overseas Examination Report for International Students

## I. Prerequisites

Foreigners arriving in China from overseas must strictly follow the requirements of the medical observation in isolation and the health monitoring. If no physical discomforts occur, proceed to take the medical examination at the Center.

## II. Procedures

1. Make an appointment with the Beijing International Travel Health Care Center for a medical examination or for verification of your overseas medical examination report.
2. On the day of your appointment, bring all necessary materials to the Beijing International Travel Health Care Center for a medical examination or verification of your overseas medical examination report.
3. You will be informed of the date on which you can return to the Center to personally collect your medical examination report or verification.

## III. Important notes

1. Considering that the X1 visa is valid only for 30 days upon arrival, it is **STRONGLY** recommended that you apply for urgent service so as to collect the reports ASAP.
2. Students who wish to apply for verification of overseas medical examination reports must bring the necessary materials in person to the Center. This service cannot be done via a third party.
3. Please **DO** bring: passport, one 2-inch ID photo, one copy of X1 visa page, the admission letter (original and photocopy), the JW201/202 form (original and photocopy).

## IV. Contact information of the Beijing International Travel Health Care Center

Reservation Website: <https://www.beijingithc.org.cn/yuyue/>

Reservation via WeChat: Scan the code and make a reservation.

**NOTE: Please choose “Inbound M.E. Appointment” (see the snapshots)**



### 1. Haidian Center (海淀分中心):

Address: No. 10 Dezheng Road, Haidian District, Beijing

Office Hours: 8:30 am – 11:00 am,

Monday to Friday

Tel: 86-10-82403675

**By Subway:** Take subway Line 4

(East gate of Peking University 北京大学东门) to the Xiyuan station (西苑), transfer to Line 16 and get off at the Xibeiwang (西北旺), exit from the northeast gate (Exit B) and walk eastward 700 meters.

### 2. Hepingli Center (和平里分中心):

Address: No. 20, Hepingli North Street, Dongcheng District, Beijing

Office Hours: 13:00-14:30 Monday to Friday      Tel: 86-10-64274239

**By subway:** Take subway Line 4 (East gate of Peking University 北京大学东门) to the Haidian Huangzhuang station (海淀黄庄), transfer to Line 10 and get off at the Huixinxijie Nankou (惠新西街南口), transfer to Line 5 and get off at the Hepingli Beijie (和平里北街), exit from the northwest gate (Exit A1) and walk westward 500 meters.

